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Raadsplein info/debat Raadzaal 

 

Datum 29 mei 2017 
 
 
onderwerp Uitkomsten Stadsgesprek Energietransitie (19.35 – 22.00 uur) 

portefeuillehouder Filip van As 

informant Numan, Marielle (2508) 

medeopstellers  

afdeling Projecten 

bijlagen Voorstel: Informatienota Uitkomsten Stadsgesprek Energietransitie  
Bijlage: Bijlage 1 Motie 2016-12-19 M20-3 Duurzame energie - 
besluitvorming met stad en raad 
Bijlage: Bijlage 2 Informatienota energietransitie 2017 
Bijlage: Bijlage 3a Verslag Energiek stadsgesprek 19 april 2017 
Bijlage: Bijlage 3b Uitkomsten groepsgesprekken 
Bijlage: Bijlage 3c Inleiding tijdens het stadsgesprek 
Bijlage: Bijlage 4 Tekst uit de PPN 2018-2021 m.b.t. energietransitie 
Bijlage: Presentatie Energietransitie - 6 maart 
 

  

Voorgesteld besluit raad 

Kennis  nemen van de uitkomsten van het stadsgesprek en deze te betrekken bij het 
raadsdebat van 29 mei 
 
 



 

 

 

  

 

Informatienota voor de raad 

 

Datum 18 mei 2017 

 

 

voorstel 

Onderwerp Informatienota over de uitkomsten van het stadsgesprek Energietransitie 

Versienummer V1.1 

  

Portefeuillehouder Van As 

  

Informant M. Numan 

Afdeling Projecten / EC 

Telefoon 038 498 2508 

Email M.Numan@zwolle.nl 

Bijlagen 1: motie M20-3  

2: informatienota energietransitie 2017  

3a: verslag van het stadsgesprek Energie(k)! van 19 april 2017 

3b: uitwerking van het stadsgesprek Energie(k)! 19 april 2017 

3c: inleiding door wethouder van As op 19 april 2017 

4: tekst uit de PPN 2018-2021 m.b.t. energietransitie  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 
1. De uitkomsten van het stadsgesprek en deze te betrekken bij het raadsdebat van 29 mei 
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Datum 18 mei 2017 
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voorstel 

Aanleiding 

Tijdens de behandeling van de voorjaarsbrief, op 19 december 2016, heeft u bij motie opgeroepen om 

gelijktijdig met de voorjaarsbrief 2017 op hoofdlijnen geïnformeerd te worden over een in Zwolle 

mogelijke mix van duurzame energievoorziening. Afgelopen maart is hierover aan uw raad een 

informatienota verstuurd. Deze informatienota treft u hierbij als bijlage 2 aan.  

 

Bij dezelfde motie heeft u het college opgeroepen tot het organiseren van een stadsgesprek en 

aangegeven over de uitkomsten van dit stadsgesprek een debat te willen voeren. Bij deze 

informatienota treft u het verslag en de uitwerking van dit stadsgesprek aan in bijlage 3a en 3b.  

 

Kernboodschap 

Op 19 april 2017 is het stadsgesprek gevoerd bij Cibap, vakschool voor verbeelding. Er waren circa 

120 betrokken Zwollenaren aanwezig bij het stadsgesprek. Alle wijk-, buurt- en 

ondernemersverenigingen zijn uitgenodigd om hierbij aanwezig te zijn. Daarnaast is een open 

uitnodiging aan de stad verzonden. 

 

Na een plenaire start met een inleiding door de wethouder Duurzaamheid is in deelgroepen gesproken 

over de energietransitie over vragen als: wat vinden jullie van de energiemix, welke vragen roept het bij 

je op? Wat zijn de voordelen en nadelen van de diverse onderdelen van de energiemix? Wat vinden 

jullie van de opgave dat Zwolle binnen de gemeentegrenzen 30% van haar energie schoon wil 

opwekken? De antwoorden op deze vragen, hebben de groepen zelf vastgelegd. U vindt de uitwerking 

in bijlage 3b, evenals een sfeerverslag van de avond.  

 

De reacties tijdens en na afloop van de avond over de organisatie en het verloop van het stadsgesprek 

waren zeer positief. Er werd geanimeerd gesproken, met respect voor elkaars standpunt. Zo veel 

mensen, zo veel meningen. De algemene opvatting: de energietransitie is noodzakelijk, we móeten 

overstappen op schone energiebronnen, omwille van de leefbaarheid van onze planeet en de toekomst 

van onze kinderen.  

 

Er kan worden geconcludeerd dat het belang van de energietransitie niet ter discussie staat. Maar over 

de vraag hoe we die transitie vorm geven wordt heel verschillend gedacht. Van de gemeente wordt een 

leidende en regisserende rol verwacht t.a.v. de energietransitie. 

 

Het college heeft in de nog te behandelen perspectiefnota (zie bijlage 4) aangegeven op welke wijze zij 

de energietransitie de komende jaren gaat vormgeven. 

 

Consequenties 

Het college zal de uitkomsten van het raadsdebat over energie als richtinggevend beschouwen bij de 

uitwerking van de energiestrategie. 

 

Communicatie 

Het verslag van het stadsgesprek wordt op 22 mei verzonden naar alle deelnemers. 

 

Vervolg 

Het college komt na het zomerreces met een uitwerkingsnotitie/actieplan naar de raad, waarin de 

uitkomsten van het raadsdebat worden betrokken.  
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Datum 18 mei 2017 
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voorstel 

Voor de zomer komt het college met een voorstel hoe om te gaan met initiatief Voorst 

 

Openbaarheid 

Ja  

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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besluit 
 
 

Jaargang   

Kenmerk  36367 

Onderwerp  Uitkomsten Stadsgesprek Energietransitie (19.35 – 22.00 uur) 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 16-05-2017 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 29 mei 2017, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


